



Tiarma Dame Ruth Sirait

Indonesien/Indonesia

Geboren 1968 in Bandung, Indonesien. 1994 Abschluss in Textildesign, Bandung Institut für Technologie. 1997 Abschluss in Modedesign, Königliches Institut für Technologie in Melbourne. Stipendium und Abschluss in Mode und Textildesign, Universität Borås, Schweden. Seit 1987 Teilnahme an mehr als 130 Ausstellungen im In- und Ausland: 2012 3. Europäische Textiltiennale; 2013 "12. Kunstausbilder Workshop", Nord-Thailand; 9. Internationaler Kunstworkshop & Festival Thailand; 2012 9. Asia Ausstellung für Faserkunst, Südkorea (2011 in Malaysia); "Art Takes Times Square" Wettbewerb, New York; 14. Jakarta Biennale; 2011 1. Asiatische Folkloreausstellung für Trachten, Japan; Performance, Australasiasischer Verband, Australien. Auszeichnungen: 2012 Exzellenzpreis, 3. und 5. Chinesisch-Asiatischer Jugend-Kunstwettbewerb; 2011 ausgezeichnet als eine der sachkundigsten indonesischen Modedesignerinnen, Australian Unlimited Magazine; 2009 6. Indonesische Ausstellung für Künstlerinnen; 2008 Aufnahme in die Sammlung des OFA Museum, China. <http://tiarma.multiply.com>

Born 1968 in Bandung, Indonesia. 1994 graduated in textile design at Bandung Institute of Technology. 1997 graduated in fashion design at Royal Melbourne Institute of Technology. Graduated with a scholarship for fashion and textile design at University of Borås, Sweden. Since 1987 participation in more than 130 exhibitions at home and abroad: 2012 3rd Triennial of Textile Europe; 2013 12th Art Instructors, Northern Region of Thailand; 9th International Art Workshop & Festival Thailand; 2012 9th Asia Fiber Art Exhibition, South Korea (2011 in Malaysia); "Art Takes Times Square" Competition, New York; 14th Jakarta Biennial; 2011 1st Asian Ethnic Costume Exhibition, Japan; Performance, Transcultural-Transnational-Transformation Australian Association Australia. Awards: 2012 excellent award, 3rd and 5th China-Asean Youth Artwork Creativity Contest; 2011 awarded as one of Indonesia's most experienced fashion designer, Australia Unlimited Magazine; 2009 6th Indonesia Dedicated Woman Artists; 2008 collected by OFA Museum, China. <http://tiarma.multiply.com>



Think Before You Pink, 2009, Acryl auf Leinwand, 140x140 cm

Think Before You Pink, 2009, acrylic on canvas, 140x140 cm